
 
 

 

 

Schriftelijke vraag aan het college  
(Art. 33, Reglement van Orde)  
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              Aan de voorzitter van  

de raad van de gemeente Hulst 

 

Datum 11-1-2021 

 

Indiener(s) CDA 
 

    

Onderwerp: Bioscoopcomplex Houtmarkt 

Portefeuillehouder: J-F. Mulder 

 

Vraag: 
  

- Hoe kan het gebeuren dat de politie pas na 1.00 uur op de hoogte is gebracht dat er 
een verboden feest plaats vond . 

- Uitnodigingen voor dit soort illegale bijeenkomsten  vindt plaats via sociale media. 
Hoe is het mogelijk dat het College/veiligheiddiensten op geen enkele wijze hier 
enige informatie over heeft kunnen bekomen. 

-  Is het College ook van mening dat de organisators van dit verboden evenement 
streng  veroordeeld dienen te worden en dat de aanwezigen  de gebruikelijke 
veroordeling voor overtreding van de corona regels dienen te ondergaan. 

- Is het College zich bewust dat dit een voorbeeld is waarbij de bewoners in onze 
hulsterse gemeenschap die hun stinkende best doen door ten kostte van vele offers 
zich te houden aan de regels, in gevaar worden gebracht  door 50 niet nadenkende 
jongeren wat sterk leeft binnen de gemeenschap. 

 
 

Aanleiding voor de vraag: 

 
Aanleiding van de vragen van de CDA Fractie Hulst aan het College van Burgemeester en 
Wethouders van de Gemeente Hulst is het feit dat we afgelopen zondag door de landelijke 
en regionale pers zijn opgeschrikt door de informatie van een beëindiging van een illegaal 
feest van meer dan 50 jongeren in het oude bioscoopgebouw in Hulst.  
DE CDA fractie is van mening dat het College van de gemeente Hulst een duidelijke 
verantwoordelijkheid heeft in de strikte naleving van de regels zoals deze zijn opgesteld in 
de naleving van de corona maatregelen 
 

 

Indieners, 

 

P. vd. Kerkhove, namens de CDA-fractie 

  

 


